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Szanowny Panie Prezydencie

Działając w ramach uprawnień wynikających z mandatu radnej Rady Miejskiej w Legnicy, zwracam
się z prośbą o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania dotyczące wycinki drzew w Legnicy:

1. Ile drzew zostało wyciętych w Legnicy w roku 2023?
2. Z tego, ile drzew zostało wyciętych w okresie lęgowym?
3. Ile drzew zostało wyciętych w związku z inwestycjami miejskimi?
4. Jeśli tak, to jakie były to konkretne inwestycje?

Dodatkowo, dotyczące roku 2022:

1. Ile drzew zostało wyciętych w Legnicy w roku 2022?
2. Z tego, ile drzew zostało wyciętych w okresie lęgowym?
3. Ile drzew zostało wyciętych w związku z inwestycjami miejskimi?
4. Jeśli tak, to jakie były to konkretne inwestycje?

W celu zachowania przejrzystości działań oraz dbałości o środowisko naturalne, proszę również o
udostępnienie  dokumentacji  przyrodniczej  potwierdzającej  brak  gniazdowania  ptaków  w  czasie
wycinki w okresie lęgowym, zarówno dla roku 2023, jak i 2022.

Zależy  mi  na  uzyskaniu  rzetelnych  informacji  w  tych  kwestiach,  aby  móc  efektywnie
reprezentować  interesy  mieszkańców  Legnicy.  Z  góry  dziękuję  za  poświęcony  czas  i  udzielenie
odpowiedzi na moje pytania.

Z poważaniem,

Karolina Jaczewska-Szymkowiak

 Radna Rady Miejskiej Legnicy 


